
رو بـــه رو
محمدرضا علیمردانی: 

 »نمور« برشی محزون 
از زندگی است

بازیگر »نمور« گفت: این فیلم برشی زیبا از زندگی ا ست 
که گرچه محزون و غمگین است اما حرفی مهم دارد و 
آن این است که ماه پشت ابر نمی ماند و هرچقدر بخواهید 
موضوعی را مخفی نگه دارید، جایی این چرخ فلک آن را 
برملا می کند. محمدرضا عیلمردانی در توضیح علت بازی در 
فیلم سینمایی »نمور« بیان کرد: خروجی فیلم و آنچه روی 
پرده دیدم را دوست داشتم اما در مورد ایفای نقش داوود 
مردم باید نظر بدهند. صداپیشه مجموعه »دیرین، دیرین« 
ادامه داد: شخصیت داوود در این قصه را دوست داشتم، نقش 
داوود چندان پرچالش نیست اما در این قصه کار مهمی کرده 
و رسیدن به آن برایم جالب بود؛ دوست داشتم مردی باشم 
که در این موقعیت و در این شرایط قرار می گیرد؛ مردی که 
در سال های پیش چه کرده بوده است که امروز همه چیز لو 
می رود. بازیگر سریال پایتخت۴ )۱۳۹۴( در پاسخ به این 
پرسش که چرا در تعریف این فیلم گفته شده بود که یک 
اجتماعی ملتهب است اما اساسا قصه این فیلمنامه التهابی 
ندارد، ادامه داد: آنچه که من از تعریف »نمور« پیش از اکران 
آن در جشنواره فیلم فجر خوانده بودم همان تعریف کوتاه 
معرفی فیلم بود که می گفت: »تالاب را از زندگی من نقاشی 
کردند، لجن زار و نمور« و اینکه یک اجتماعی ملتهب است را 
نمی دانم چه کسی گفته است. بازیگر مجموعه شب های مافیا 
)۱۳۹۹( با اشاره به مدت زمانی که صرف تولید این مجموعه 
شده است، خاطرنشان کرد: چند هفته بیشتر درگیر پروژه 
فیلمبرداری این فیلم نبودیم و فیلمبرداری این مجموعه 
به طورکلی نزدیک سه هفته زمان برد و به ماه نرسید؛ چون 
من محدودیت زمانی داشتم کار سرعت داشت؛ ضمن اینکه 
در زمان تولید این مجموعه درگیر حادثه هم شدیم؛ بالابر 
سقوط کرد، چند نفر از عوامل فیلم مصدوم شدند وبیش از 
۱۵ روز توقف داشتیم. علیمردانی اظهارداشت: در جاهایی 
دیدم که مخاطبان دست می زدند؛ متوجه نمی شدم دلیلش 
چیست و فکر می کنم دلیلش مسخره کردن بود؛ اگر مسخره 
کرده اند، حرفی ندارم چون این نظرشان است. بازیگر سریال 
روزرفتن )۱۳۸۵( با اشاره به فعالیت های اخیر خود، گفت: 
امسال مشغول بازی در سریال »پدر گوآردیولا« به نویسندگی 
... هستم و نقش یک عرب را  و کارگردانی سعید نعمت ا
بازی می کنم. وی در پاسخ به این پرسش که از مجموعه 
»دیرین دیرین« چه خبر، تصریح کرد: دیرین،دیرین، 
پابرجاست و ضبط جدید داشتیم که کاری برای روز پدر است 
که به زودی منتشر می شود. فیلم سینمایی نمور به کارگردانی 
داوود بیدل و تهیه کنندگی یاسر جعفری که نخستین 
اکران خود را در آخرین روز چهلمین جشنواره فیلم فجر از 
سرگذراند، یکی از ۲۲ فیلم راه یافته به بخش سودای سیمرغ 
در جشنواره فیلم فجر بود.  این فیلم که پیش تر اعلام شده 
بود که یک ملودرام ملتهب اجتماعی و دومین فیلم سینمایی 
بیدل در مقام کارگردانی است، نه تنها التهابی در خود نداشت 
بلکه بیشتر به یک تراژدی خانوادگی شبیه بود. محمدرضا 
علیمردانی، سمیرا حسن پور، نسیم ادبی، باربد بابایی، پریسا 
شاهولیان، محمدرضا عباسی و... بازیگران این فیلم هستند.
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a r m a n m e l i . i r
تئـــاتر

دبیر جشنواره تئاتر فجر: 
مشکل بودجه نداریم

دبیر چهلمـــین جشنواره بین المللــی 
تئاتر فجر با بیان اینکه تاکنون بخشی از 
بودجه در اختیار دبیرخانه قرار گرفتـــه 
و مشکل بودجه نداشته ایم، تصریح کــرد: 
برای گروه های خارجی حاضر در جشنواره 
هزینه ارزی نداریم و گروه ها با هزینه خــود 
به ایران آمده اند.  حسیــــن مسافرآستانه 
درباره وضعیت بودجـــه این دوره جشنواره 
گفت: با کار کارشناسی دقـــیق و تطبیق 
استاندارد بودجه این جشنـــواره بر مبنای 
سی ونهمین جشنواره تئاتر فجر )۱۳۹۹( 
به علاوه افزوده شدن بخش تئاتر ملل در گام 
چهلم نسبت به دوره پیشین که جشنواره 
به شکل ملی برگزار شد؛ در نهایت به عدد 
۹ میلیارد و ۲۰۰ میلیون تومان به عنوان 
بودجه فجر چهلم رسیدیم. وی تصریح کرد: 
خوشبختانه بیش از نیمی از ایام جشنواره 
چهلم تئاتر فجر را پشت سر گذاشته ایم 
بخشی از بودجه بنا به وعده ای که وزیر 
فرهنگ و ارشاد اسلامی از پیش مطرح 
کرده بود در اختیار دبیرخانه قرار گرفته 
و تا این لحظه مشکل بودجه نداشته ایم و 
جشنواره بین المللی تئاترفجر در گام چهلم 
مشکل بودجه نخواهد داشت. مسافرآستانه 
همچنین در پاسخ به پرسشی مبنی بر 
پرداخت کمک هزینه ها به گروه های نمایشی 
و آنکه جشنواره هم زمان با پایان خود کار 
تسویه حساب با گروه ها را انجام خواهد داد 
یا ممکن است که شاهد بدهکاری جشنواره 
به گروه های نمایشی باشیم، خاطرنشان 
کرد: آن چنان که پیش از این در فراخوان نیز 
اعلام شده بود مساله کمک هزینه گروه های 
حاضر در بخش های مختلف جشنـــواره 

متغیر است. 
 پرداخت کمک هزینه ها در 2 قسط

دبیــــر چهلمین جشنواره بین المللــی 
تئـــاتر فجر گفت: کمک هزینــه هـــای 
گروه های نمایشی در تمامی بخـــش ها 
طی ۲ قسط پرداخت می شود و قسط اول 
کمک هزینه های تمامی گروه های نمایشی 
و همچنین گروه هایی که برای اجرا در شهر 
یزد به عنوان میزبان افتتاحیه جشنواره 
اعزام شده بودند پرداخت شده است. وی 
یادآور شد: تسویه مبالــــغ کمک هزینه 
گروه ها از سوی جشنواره آنگونه که پیشتر 
اعلام کرده ایم بر این ساز و کار قرار دارد 
که به محض پایان اجرای نمایش گروه ها 
در جشنواره و دریافت گزارش اجرا، قسط 
دوم به آ نها پرداخت و مبلغ کمک هزینه به 
شکل کامل تسویه خواهد شد. بر این اساس 
هم زمان با به پایان رسیدن این دوره رویداد، 
چهلمین جشنواره بین المللی تئاترفجر هیچ 
بدهی به گروه ها و دیگر بخش های اجرایی، 

ستادی و مدیریتی نخواهد داشت. 

دبیر جشنواره فیلم فجر با تاکید بر 
لزوم صیانت از آرای مخاطبان جشنواره 
تاکید کرد: حذف سیمرغ مردمی از 
جشنواره چهلم الزاما به معنای وقوع 
تخلف از سوی صاحبان آثار این دوره 
نیست. مسعود نقاش زاده در حاشیه 
برگزاری آیین اختتامیه این رویداد 
در جمع اصحاب رسانه درباره حذف 
سیمرغ مردمی از این رویداد گفت: 
مجموعه عواملی که رأی مردمی را قرار 
است ارائه کند، چند حلقه است. هم 
حلقه فنی دارد، هم حلقه انسانی دارد 
و هم تعامل این حلقه ها با یکدیگر مهم 
است. مجموعه این فرآیند بایستی قابل 
اعتماد باشد. بعداز آنکه گزارش هایی 
در این زمینه دریافت کردیم، کمیته ای 
را تعیین کردیم تا ابعاد مختلف فنی و 
انسانی و هم تخلفات احتمالی صورت 
گرفته بررسی شود. از آنجا که متوجه 
تناقض های بالایی در داده ها شدیم، 
کــردیم  احساس  دلیل  همین  به 
برای حفاظت از حقوق صاحبان آثار 
و امانت داری از آرای مردم کار درست 

این است که آنچه اطمینان نداریم 
را اعلام نکنیم. وی افزود: در برخی 
تفاوت های  و  تناقض ها  گزارش ها 
بالایی وجود داشت. به عنوان نمونه 
تعداد بلیت هایی که برای یک سینما 
با  بود،  در سامانه سمفا ثبت شده 
تعداد تماشاگران حاضر در آن سینما 
هم خوانی نداشت و گاه آنقدر تفاوت ها 
زیاد بود که به هیچ وجه نمی شد به 
نتایج این آرا اعتماد کرد. نقاش زاده 
در پاسخ به سوالی درباره اینکه آیا 
تخلفی در این زمینه اثبات شده است؛ 

گفت: دقیقا نمی دانیم. شاید محصول 
یک وضعیت بحرانی بوده که مثلا مدیر 
یک سینما به دلیل کاهش شلوغی و 
ازدحام، بدون چک کردن پرینت بلیت 
اجازه ورود مخاطب به سینما را داده 
است. شاید هم دلایل دیگری داشته 
باشد. ما همان کمیته را مامور کرده ایم 
که گزارش تفصیلی در این زمینه آماده 
کنم. وقتی چنین شرایطی بود، ما 
نمی توانستیم با اطمینان بگوییم که 
نتایج رأی گیری نتایج درستی بوده 
است. به همین دلیل ترجیح دادیم 

جایزه آرای مردمی را در این دوره به 
هیچ فیلمی اهدا نکنیم. وی با تاکید 
بر اینکه حذف این سیمرغ به هیچ 
عنوان در حکم نادیده گرفتن مردم 
نیست، افزود: ما به رأی مردم احترام 
می گذاریم. وقتی برای یک سالن 
سینما ۲۰ بلیت چاپ شده اما ۴۰۰ نفر 
در سالن حضور داشته اند، این مشکل 
بسیار جدی است. این به هیچ وجه 
به معنای تخلف فیلم های اول و دوم 
نیست،  مردمی  آرای  فهرست  در 
مجموعه این زنجیره دارای اشکال بوده 
است. به رغم آنکه در آستانه برگزاری 
جشنواره بارها از دوستان خواسته 
بودیم که این فرآیند را تست و بررسی 
کنند، اما بالاخره وقتی قرار است برای 
مخاطبان  از  بزرگی  مجموعه  یک 
پیامک ارسال شود، این پیامک ها 
باید دریافت شود و همزمان در ارتباط 
اینترنتی لینک هایی برای آنها باید 
خطوط  مواردی  در  شود.  ارسال 
اینترنت قطع بوده و یا کیوسک های 
منتشرکننده بلیت، قطعی داشته اند. 

مسعود نقاش زاده: 

حذف »سیمرغ مردمی« به معنای »تخلف« نیست

بازیگر فیلم سینمایی »برف آخر« گفت: من 
سیمرغ بازیگری ام را به خانواده قدیمی سینما و 
تمام عزیزانی که در این راه تلاش می کنند تقدیم 
می کنم. امیدوارم خانواده بزرگ همیشه در کنار 
هم باشند و مهمتر از همه با سلامتی کامل این 
بیماری و وضعیت را پشت سر بگذارند. امین حیایی 
درباره دریافت سیمرغ بلورین بهترین بازیگر نقش 
اول مرد از جشنواره فیلم فجر افزود: طبیعتا من 
بسیار خوشحالم که این جایزه را دریافت کردم، 
خوشحالم که تلاش گروهی ما دیده شد و فیلم 
توانست در بخش های متعددی نامزد سیمرغ شده 
و جایزه بگیرد. وی در همین راستا ادامه داد: به نظر 
من موفقیت فیلم سینمایی »برف آخر« نتیجه 
همدلی یک گروه با عشق است که توانست با وجود 
شرایط سخت فیلمبرداری و ساخت این اثر را تولید 
کند.  بازیگر فیلم سینمایی »برف آخر« درباره 
گرفتن سومین سیمرغ بازیگری خود اضافه کرد: من 
سیمرغ بازیگری ام را به خانواده قدیمی سینما و تمام 
عزیزانی که در این راه تلاش می کنند تقدیم می کنم. 
امیدوارم خانواده بزرگ همیشه در کنار هم باشند و 
مهمتر از همه با سلامتی کامل این بیماری و وضعیت 

را پشت سر بگذارند. حیایی درباره حذف سیمرغ 
مردمی جشنواره فیلم فجر خاطرنشان کرد: انگار که 
مشکلاتی در سامانه های رای گیری به وجود آمده و 
مسئولان تصمیم گرفتند تا برای حفظ اعتماد مردم 

و همچنین حفاظت از آرا به طورکلی این سیمرغ 
را حذف کنند، من هم در همین حد با دلیلی که 
اعلام شده آشنایی دارم و بیشتر از این درباره حذف 

مهمترین سیمرغ جشنواره اطلاعی ندارم. 

امین حیایی: 

سیمرغمرابهخانوادهسینماتقدیممیکنم

مجموعه تلویزیونی »بی همگان« به 
تهیه کنندگی مهران مهام و به کارگردانی 
بهرنگ توفیقی این روز هــا در جاجرود 
حال تصویربرداری است. »مهران مهام« 
تهیه کننده این مجموعه تلویزیونی گفت: 
به تازگی »مهدی ســلطانی« با نقشــی 
متفاوت به ســریال »بی همگان« اضافه 
شــد. این تهیه کننده همچنین افزود: 
در یکی از لوکیشن های اصلی سریال و 
خانه ای در جاجرود کار می کنیم و چند 
لوکیشن خارجی در این منطقه داریم و 
دوباره به منطقه گلابــدره برمی گردیم. 
مهران مهام بیان داشت: طبق برنامه ریزی 
تصویربرداری پیش می رود و نکته قابل 
طرح این است که بعداز لوکیشن گلابدره 
و چند لوکیشــن خارجی در لوکیشن 
کارخانه با چند بازیگر جدید نیز مواجه 

خواهیم شد. 

 »سلطانی« 
بازیگر »بی همگان« شد

سریال نوروزی »دردسرهای شیرین« 
با بازی پوریا پورسرخ و مریم مومن، این 
روزها در تهران در حــال تصویربرداری 
اســت. عوامل ســریال این روزها و در 
اواخر بهمن ماه ۱۴۰۰ در اطراف میدان 
فردوسی در حال ضبط تصاویر هستند 
و بخش هایی از این ســریال در حضور 
خبرنــگاران رســانه ها تصویربرداری 
شد. شــنبه قسمت های هشــتم و نهم 
از ســریال »دردسرهای شــیرین« به 
کارگردانی سهیل موفق و تهیه کنندگی 
ســیدعلی اکبر محمودی مهریــزی، 
تصویربرداری شــد. پیش بینی می شود 
مراحل تدوین و پس از تولید در روزهای 
عید و در حال پخش ســریال هم ادامه 

داشته باشد.

»پورسرخ« در 
»دردسرهای شیرین« 


